
Drage sugrađanke i sugrađani, 
 
Kao što sam i očekivao, a nakon brojnih “dobronamjernih” izaslanika i upozorenja od 
strane mojih političkih protivnika na čelu sa Fernandom Kiriginom, prljava 
predizborna kampanja je počela. 
 
Upozoren sam na razne načine da se priprema velika hajka na mene i na moju obitelj, 
čime me se želi „ukloniti“, prestrašiti, odnosno spriječiti moju ponovnu kandidaturu 
na izborima u svibnju, a sve zbog mnogo većih interesa koji sigurno nemaju veze s 
interesima naših građana. Tako mi posljednjih dana pristižu novinarski upiti od 
redakcija koji zaprimaju „dojave svojih čitatelja“ i gle čuda obiluju lažnim i vrlo 
opasnim konstrukcijama na račun mene i moje obitelji. Vjerojatni je cilj, kako sam i 
upozoren, utjecati na moju odluku o novoj kandidaturi za gradonačelnika. Naravno da 
to neće utjecati na moju odluku jer svoj posao odrađujem časno i odgovorno, te me 
se nema čime zastrašiti. Ali razumijem da netko drugi tko pretendira na funkciju 
gradonačelnika vjerojatno ne shvaća da se takva funkcija treba obnašati isključivo na 
takav način – časno i odgovorno. 
 
Zato jasno i glasno želim reći da se priprema hajka protiv moje supruge i mojih sinova, 
a ponajviše protiv mojih najmlađih sinova blizanaca. Sve će se uglavnom temeljiti na 
već staroj vijesti, kući za odmor koju je prije nekoliko godina izgradila tvrtka moje 
supruge. Kuća je izgrađena uz financijska sredstva tvrtke te kreditom, vrlo 
transparentno i sa javno dostupnim podatcima iz zemljišnih knjiga. Sve drugo je 
opasno lažna i zločesta konstrukcija pojedinaca i političkih suparnika. 
 
Obitelj je uvijek svima svetinja, pa tako mojoj supruzi i meni, sa našom četvoricom 
već odraslih sinova, njihovim mladim obiteljima i našim malim unucima. Ponosni smo 
na njihov odgoj i ostvarenja, jer smo uvijek svi bili radišni, pa tako su i oni bez srama 
naučili raditi od malih nogu. Obzirom moje političke protivnike jako muče ta 
ostvarenja te imovina mojih odraslih sinova, osvrnuti ću se kratko na njihove živote, 
iako će mi sinovi možda na tome i zamjeriti. 
 
Moj sin Marin (ima 32 godine) posljednjih osam godina, dakle od završenog pravnog 
fakulteta, radi na poslovima upravljanja ugovora  za jednu veliku svjetsku korporaciju, 
trajno boraveći svih ovih godina u Milanu, pa zatim u Bakuu, Dubaiju i sada Dohi, u 
kojoj se trenutno nalazi i marljivo radi na novom trogodišnjem projektu. Donio je 
odluku da se jednog dana želi vratiti kući te je od svog dohotka još ranije kupio 
zemljište u Medveji (na području Općine Lovran) i uz dodatno kreditno 
zaduženje izgradio kuću, koju će iznajmljivati turistima do svog povratka natrag iz 
Dohe. 
 
Njegov brat blizanac Davor, sa svojom ženom i dvoje djece (treće je na putu) još 



uvijek živi u našoj obiteljskoj kući u Ičićima, te je na proljeće prošle godine odlučio 
kupiti vlastiti stan. Kupio ga je nedovršenog i u vrijeme velike tržišne neizvjesnosti 
radi razbuktavanja pandemije korona virusom kada je bio prvi veliki „lockdown“, iako 
smo ga moja supruga i ja od toga odgovarali te o kupnji gotovo i nismo znali dok istu 
nije realizirao. On je ipak stan kupio uz kreditno zaduženje te je također prodao 
građevinski teren koji mu je bio darovan s moje strane. 
 
Poanta je da moji sinovi neovisno i samostalno vode svoje živote i projekte, a to 
nažalost moji politički oponenti teško mogu razumjeti, jer ne zarađuju samostalno na 
tržištu, kao što to čine moji sinovi. To razumijem. 
 
Tema prljave kampanje bit će vjerojatno i legendarne „ležaljke“ na plaži u Ičićima o 
kojima SDP i partneri sa svojim medijima govore već godinama. Podsjećam da tvrtka 
moje supruge radi već preko 30 godina, znači mnogo prije nego sam postao 
gradonačelnik, te od 90-tih godina obavlja posao iznajmljivanja rekvizita na plaži u 
Ičićima, ali nije sama u tome, niti je cijela plaža njihova, kako se to lažno voli 
predstavljati. Na plaži ima 13 tvrtki ili obrta koji obavljaju svoje djelatnosti. Tvrtka 
moje supruge je samo jedna od njih trinaest. Koncesijska odobrenja za rad se izdaju 
prema pravilniku donesenom od Vlade Republike Hrvatske, koji jednako vrijedi u 
cijeloj Hrvatskoj. Sva odobrenja samostalno izdaje Vijeće za koncesijska odobrenja 
koje broji petero članova i na koje gradonačelnik nema nikakvog utjecaja. Dapače, 
većinu članova je imenovalo Gradsko vijeće na prijedlog stranaka koje čine većinu u 
Gradskom vijeću, a to je koalicija okupljena oko SDP-a. Uostalom, tražio sam za 
mišljenje i Povjerenstvo za sukob interesa koje je zaključilo da nema zapreka i da taj 
posao tvrtka moje supruge može obavljati. Također su načinom prijave upoznati svi 
zainteresirani koji u njemu sudjeluju. Već godinama one koji s tim imaju problem 
pozivam da sami prvi pošalju zahtjev za obavljati taj posao, ali čini se da im baš i ne 
ide od ruke. Je li ja na to mogu utjecati? Ne mogu! Utjecati može samo Vlada 
Republike Hrvatske koja može ukinuti takav pravilnik.    
 

Sada, kada sam otvoreno rekao i pojasnio ono šta politički oponenti spremaju kao dio 

svoje prljavštine i hajke na mene i moju obitelj, postavljam samome sebi pitanje: u 

čemu je tu problem ?  

Je li problem što moji sinovi rade, i to samostalno na trenutno nemilosrdnom tržištu? 

Je li problem šta nisu na teret proračuna kao neki od mojih političkih oponenata, koji 

šalju ta pisma raznim redakcijama i podnose izmišljene kaznene prijave?   

Možda je problem što su uspješni u svome poslu i postižu nešto, na čemu im oni 

zavide? Koji je problem u poslu tvrtke gdje je vlasnica moja supruga? Bi li njezina 

tvrtka trebala prestati sa obavljanjem svoga posla zato jer sam gradonačelnik? Bi li 

onda svi oni bili zadovoljniji, ili možda manje zavidni?   



Na kraju bit ću izravan. Sve to dolazi od osoba koje sam na početku spomenuo. Već 
mi mjesecima „dobronamjerni ljudi“ nabrajaju tko što novoga posjeduje od mojih 
sinova i da su čak podigli dronove u zrak te fotografirali spomenute nekretnine. 
Smatrate li da je to normalno?  
  
Dok sam bio predsjednik SDP-a na izbore smo izlazili našim planom i programom, a ne 
neutemeljenim konstrukcijama i prljavom kampanjom. U toj stranci ima puno časnih i 
radišnih ljudi sa kojima sam godinama stvarao stranku. Nakon mog izlaska iz SDP-a, 
odnosno na prošlim izborima, bili smo svjedoci vrlo negativne kampanje koja je 
dolazila od pojedinaca iz SDP-ova tabora. Niti nakon moje pobjede na tim izborima 
navedeni pojedinci nisu izvukli nikakve pouke. Osobno mi je žao što SDP na ovim 
izborima nema kandidata koji te izbore može dobiti svojom sposobnošću, radom, 
programom, nego će opet pokušati cijelu kampanju voditi na konstruiranim 
negativnostima protiv mene i moje obitelji, želeći me time diskreditirati te umanjiti 
moj rad. Naravno da to sve neće raditi „on“, nego će se od svega ograđivati, a prljavu 
kampanju „voditi će netko drugi“.  
 
Iako sam već dugo promišljao da je gradonačelnički mandat koji časno i ponosno 
obnašam posljednji, političke snage koje ne prežu ni pred čime, koje jurišaju na 
Opatiju kao na nekakav plijen, uvjerile su me u suprotno. Mogao bih mirne glave 
odmarati i ostaviti iza sebe sve brige, no znam da bih u sebi bio nesretan jer sam u 
ovim najvažnijim i povijesnim trenutcima propustio nastaviti boriti se za naš grad i 
dopustiti raznim političkim avanturistima uništiti vrijednosti koje pripadaju svim 
našim građanima. Ne bih mogao gledati takvo obezvrjeđivanje naših zajedničkih 
vrijednosti, koje sam odgovorno sačuvao.  
 
To se neće dogoditi! Grad je na prekretnici razvoja i u izazovnim vremenima uslijed 
pandemije korona virusa, te me nitko i ničime ne može zastrašiti kako bi nekome 
servirao neke nove fotelje!  
 
Upravo ću se radi toga ponovno kandidirati za gradonačelnika i još jednom ostaviti 
svoje iskustvo, znanje i odgovornost na biranje mojim sugrađanima!  
Grad pripada svim Opatijkama i Opatijcima, svima koji u njemu žive i podiže svoju 
djecu. Ljudi su snaga Opatije i s njima u koaliciji idem i na ove izbore! 


